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Gosia: Torej, iz našega prejšnjega pogovora razumem, da je bilo leta 2008, ko ste prišli sem? Če prav 
razumem, pa ste bili že prej tukaj? 

Swaruu: Tu smo bili že prej, v manjšem številu. Tu smo že Osoče let, vendar smo našo navzočnost okrepili 
leta 1952, nato pa še leta 2008 v veliko večjem številu in smo tu od takrat. 

Gosia: V večjem številu ste se vrnili leta 2008. Zakaj? Kaj točno se je zgodilo? 

Swaruu: Cabala je pripravljala Klic ljudi. Množično pobijanje. Povezana je bila s koncem sveta 2012. To 
smo ustavili! Agenda (cilj - dnevni red) 21. Morala bi se zagnaO v visoki prestavi leta 2012. Zdaj je 
upočasnjena, žal pa še ni končana, žal! 

Gosia: Ali ima to povezavo z agendo Novega svetovnega reda (NWO - New World Order)? Odprava 
človeške populacije itd.? 

Swaruu: Da, to je del NWO. 

Gosia: OK, Uaau, zaradi tega ste se vrnili. Kaj misliš s tem “Konec sveta”? Tisto o letu 2012 in vsem tem 
sem razumela kot samo proces prebujenja? 

Swaruu: V resnici gre za proces rasO, kot si rekla. Težava je v tem, da je Cabala 9/11 leta 2001 uporabila 
kot začetek ali ogrevanje negaOvnega načrta. 

Gosia: Uaau ... To je eksplozivna informacija. Vsaj zame. Tega se v resnici nisem zavedala. 

Swaruu: Zdaj se. 

Gosia: Torej med drugimi razlogi ste zato tudi prišli? 

Swaruu: Da. Ni samo enega razloga. Veliko jih je! 

Gosia: Mi lahko navedeš druge razloge, zakaj ste tukaj? 

Swaruu: Reševanje problemov na Zemlji ni nekaj, kar lahko počnemo od zunaj. To je treba storiO od 
znotraj. Torej to, kar počnemo je, da opozorimo ljudi, da bodo lahko videli več, raziskovali sami, dokler ne 
dosežejo prelomne točke v zavesO in potem se bodo stvari začele obračaO proO poziOvnemu. In ni vam 
treba prebudiO množice, ne skrbite zaradi tega. Vse kar potrebujete, je prebudiO ključno jedro ljudi. 
Ostali bodo sledili. In sledili bodo, ker sploh niso resnični ljudje temveč manifestacije znotraj uma nekaj 
resničnih ljudi na zemlji! 



Trenutno smo v množični kampanji s sOki, da bi predali informacije, ki bodo odmevale (energijsko 
usklajene) pri nekaterih ljudeh. Morda ne z večino, vendar tega ni potrebno. Vse kar potrebujemo je 
akOviranje nekaj ključnih ljudi. Potem bo prišlo do verižne reakcije. 

Gosia: Ampak, izmenjava informacij, ki odmevajo z njimi .... Ali je to namen sOka? Samo zato, zaradi 
odmeva, resonance? Je resonanca dovolj? 

Swaruu: Ko odmevajo, se izpolnijo. To naredi ključne ljudi razumeO kdo so. Usklajeni bodo s svojim 
resničnim jaz in začeli bodo manifesOraO drugačno resničnost zase in s tem za preostalo človeštvo, ali 
svet. Z manifesOrajo spreminjajo svet, preoblikujejo svet. Ti ključni ljudje prikazujejo vso resničnost, ki jo 
vidite. Kar želim povedaO je, da če imate 7.500.000 ključnih ljudi in vsi razumejo kaj se dogaja, potem 
bodo manifesOrali novo resničnost za vse, saj je preostanek prebivalstva na Zemlji le samo več Matrice. 
Ker so samo več Matrice, so produkt manifestacije omenjenih ključnih ljudi. 

Mi ali kdorkoli drug ne more kar priO v Zemljo in streljaO na vse negaOvne in očisOO kraje, postaviO novo 
holografsko vlado in vse, ker to ne bo trajno. Ne bo trajalo, ker je tako nekoč že bilo, z grozljivimi 
rezultaO! Ljudje nas spreobračajo v božanstva, kar nismo! "Mi smo glasniki", to je prvoten pomen besede 
"Angeli". In na stoOne, če ne celo Osoče let, so to božanskost pripenjali na nas, vedno znova in znova. To 
je zato, ker so ljudje na Zemlji tako vzgojeni. PoiskaO "starša", da bi skrbel zanje in to na način, ki bi ga 
lahko uporabili za opis nas v primerjavi z ljudmi .... Smo rasa, ki je samo odgovorna, zato smo odrasli. 
Zemljani na drugi strani ne vedo, kako biO odgovorni. Ljudem Zemlje je potrebno povedaO, kaj naj 
mislijo, kaj je prav in kaj narobe. Koga poslušaO ... Najprej očeta in mater, nato učitelje v šoli, nato šefe na 
svojih delovnih mesOh ter duhovnike in poliOke. Ves čas so vodeni in ne vedo, kako sami sprejemaO 
odločitve. V miselnem panju so, vsaj večina. Tako se morajo naučiO kako odrasO! Bodite samo odgovorni. 
Ljudje morajo biO OsO, ki presežejo zaOralce. Ne mi. Ne potrebujemo hval, vemo kdo in kaj smo. Ljudje 
morajo opraviO svoje delo. 

Toda vrnimo se k temu, zakaj smo ravno zdaj tukaj. Tu smo, da pomagamo pri osvoboditvi Zemlje izpod 
sovražnih tujcev, po izvoru večinoma plazilcev - repOli. Tu smo tudi, da pomagamo in preučujemo dvig 
vibracije Zemlje z znanstvenega vidika. In mnogi od nas prihajamo sem tudi iz osebnih razlogov. Poleg 
tega, vendar s tem tudi povezano smo tu, da na površino postavimo zvezdna semena (Star-seeds), ki 
pomagajo prebujaO človeško vrsto od znotraj Oste, ki želijo vstopiO, nato jih spremljamo, najdemo in 
pripeljemo nazaj domov, ko bodo izpolnjeni svoje naloge. 

Gosia: A tako. In tega ni mogoče storiO z vašega planeta? 

Swaruu: Je lahko in je. Toda hitreje in veliko bolj udobno je to storiO z ladje v orbiO. Glavna težava pri 
izvajanju tega s planetov je, ker obstoja velika od 4,5 do 1 časovna razlika. To za vsak dan na naših 
planeOh, je na Zemlji minilo 108 ur. 4 dni 12 ur za vsak posamezen dan na naših planeOh! 

Gosia: Je za vas zdaj v orbiO enako časovno razmerje? 

Swaruu: Ne, od tu je čas le 5 minut počasnejši na en dan. Če bi imela uro in jo sinhronizirala z vašo, bi 
bila moja jutri zamujala 5 minut. Dan za tem, bi zamujala 10 minut in tako naprej... 

Gosia: Ampak tam zgoraj v orbiO si še vedno v 5. gostoO? Ali ne bi smelo biO tako kot na vaših planeOh? 

Swaruu: Ne. Čas je odvisen od vsake posamezne osebe. Ni univerzalna stalnica, kot je Einstein napačno 
trdi, da je. Čas na planetu, je povprečje dojemanja celotne populacije na njem. 

Gosia: Torej nima nobene zveze z gostoto? 



Swaruu: Ne. Samo zato, ker so gostote vezane na zavest. Čas je produkt, ali zaznava vsake posamezne 
zavesO. Sam, kot tak, ne obstoja. 

Gosia: OK ... Praviš, da je čas samo zaznava znotraj zavesO ljudi, ki prebivajo v danem svetu / gostoO. Je 
zato vaš čas v orbiO tako podoben našem? Ker ste bližje 3D gostoO in NAŠA zavest vpliva na vas tam? 

Swaruu: Pravilno in tudi zato, ker se usklajujemo z vami in z dogodki na Zemlji, zato je naše kolekOvno 
dojemanje časa tukaj v OrbiO podobno. 

Gosia: Hmm, ok. .. Da se vrnem k razlogom, zakaj ste tukaj. Je še kakšen razlog, da ste tukaj? Rekla si, da 
nam pomagate pri prebujenju .... toda ali je za vas pomembno, da se prebudimo? Ali nam pomagate 
izključno altruisOčno? Razumem, da ste tu, da pomagate. Vprašanje je ZAKAJ .... Globlje zakaj. Je morda 
naša prisotnost v 5D iz nekega razloga potrebna? 

Swaruu: Resnična populacija Zemlje je sestavljena iz zvezdnih semen, četudi so na Zemlji več, ali Osoč 
inkarnacij, so vsi zvezdna semena, ker ne izvirajo iz Zemlje, vsi so Vir. Torej so v resnici vsi pravi ljudje na 
Zemlji mi sami. Naša družina. In ne moremo biO resnično svobodni, če je nekdo drug zaOran. Tudi veliko 
nas je tam in tu hkraO. Želimo izločiO vse svoje časovne različice. In ja, v 5D ste potrebni, ker je 5D dom, 
kolikor je doma zunaj nefizično obstoja. 

Gosia: Rekla si, da ne morete biO zares svobodni, če je kdo drug zaOran ... Ali se ne čuOte svobodna rasa? 
Če smo mi zaOrani? 

Swaruu: Zapleten odgovor. Moji ljudje pravijo in čuOjo, da nosijo veliko karme. Takšne stvari, kot so na 
primer nuklearne eksplozije Marsa. Tako čuOjo, da to očisO njihovo karmo. Težava je v tem, da je celoten 
koncept karme napačen. Ni vam treba nosiO slabe karme, to je samo zato, ker se za to sami odločite. 
Karmo osvobodite, ko razumete, zakaj so se zgodili vaši pretekli dogodki. Karmo premagate, ko naberete 
in razvijete dovolj modrosO, da vse to pusOte za sabo. S tega vidika smo tukaj samo iz altruisOčnih 
razlogov. 

Gosia: Zagotovo moramo v prihodnosO govoriO o konceptu karme. 

Swaruu: Ni problema. Tukaj sem za vas. 

Gosia: In sem ste prišli prostovoljno? 

Swaruu: Da, strogo prostovoljno. Večinoma gre za mlade in idealisOčne Taygetce. Starejši imajo raje 
druge stvari. 

Gosia: Če se vrnem nazaj, da se ne počuOte svobodno .. kot imam v mislih si rekla: In ne moremo biO 
resnično svobodni, če je nekdo drug zaOran. Ali to pomeni, da čuOte sočutje do ljudi? Ali pa si samo 
pomagate do osvobodite? Ali pa je vse povezano? 

Swaruu: To je povezano. Koncept, da smo vsi Eno, je od tu zelo jasen. Smo zelo empaOčna rasa in trpimo 
tako v čevljih drugih kot v naših. Torej to delamo, ker lahko v zvezi s težavami Nekaj tudi naredimo. Če ne 
storimo ničesar, nas to krivi tako kot Oste, ki težave ohranjajo. In ker seveda imamo rešitev! 

Gosia: Predpostavljam, da lahko rešitev zagotovite v mejah zakonov. 

Swaruu: Da, tako je. Težava pa je v tem, da mnogi morda rešitve ne razumejo, saj je zelo metafizika. Na 
kratko, od znotraj spremeniš dojemanje resničnih ljudi, ki matrico manifesOrajo in težave spremeniš / 



rešiš. Težave na Zemlji so zunanji odsev / ogledalo razcepljenega in travmaOziranega jaza resničnih ljudi, 
ki manifesOra matrico. Tu je problem! 

Gosia: To je zelo globoko in všeč mi je. Resnični ljudje so OsO, ki manifesOrajo in vzdržujejo Matrico, 
programirani so tako, matrico, ki jo vsiljujejo negaOvni in spremeniO našo zaznavno zavest pomeni 
reprogramiraO Matriko od znotraj! Mislim, da razumem ...! 

Swaruu: Da, in zato smo zdaj "moja rasa" zaradi pomanjkanja boljših besed, pa tudi mnogih ostalih, v 
obsežni kampanji za množično navezovanje sOkov z ljudmi po vsem svetu. To je množično, kot še nikoli 
prej. Vendar nas je OsOh, ki to počnemo primerljivo malo. In sOk ne poteka vedno z isOmi sredstvi, ali isO 
način sOka. Metode so prilagojene dovzetni sposobnosO in željam vsakega posameznika. 

Gosia: Zakaj zdaj množično, prav zdaj? 

Swaruu: Zakaj zdaj? Ker smo šele zdaj razumeli nujnost množičnega sOka. Ker je prava "vojna". To je 
"vojna" misli in dojemanja ljudi na Zemlji. Težav na Zemlji ne bodo rešili z blokadami in plazemskimi 
puškami. IzkorisOO je potrebno naravo Matrice, njeno notranje delovanje in tako se jo premaga. Če se 
lahko obrnemo na dovolj ljudi in jih prebudimo, jim pomagamo, da stvari vidijo drugače, potem bodo oni 
OsO, ki bodo rešili težave. Od znotraj in to ne bo v nasprotju z vesoljskimi zakoni. 

Gosia: Všeč mi je! In predstavljam si, da ste težave poskušali rešiO tudi prej v naši zgodovini? Vedno 
prilagajate strategije? 

Swaruu: Smo. Vedno poskušamo vplivaO od znotraj. Kot “Joan of Arch”. Večinoma sami. Izredno 
usposobljeni Taygetci pridejo in se žrtvujejo za večje dobro. 

Gosia: Rekla si, da potrebujemo 51% prebujenih ljudi, da bi čarovnico usmerili v poziOvno smer ... na 
kolikšnih odstotkih smo zdaj? 

Swaruu: Še ni povsem jasno. Nekje v bližini od 49% do 50%. Druge rase ocenjujejo ne tako ugodnih 32% 

Gosia: OK! Ni slabo. In kako ste prav zdaj spomnili izvajaO tako obsežno strategijo sOkov? 

Swaruu: Ker so bili prejeO novi podatki. Podatki o tem, kako čas in časovnice resnično delujejo. Kot sem 
rekla zgoraj, je vaša resnična populacija sestavljena iz zvezdnih semen. Metafizično gledano, vi na zemlji 
smo mi vsi! Že s tem ko zbudimo, neposredno vplivamo na časovnico v smeri poziOvnega! 

Gosia: So tudi drugi planeO v podobnih razmerah kot je naš in jim tudi vi pomagate? 

Swaruu: Da, obstaja natanko 9 drugih planetov v podobnem stanju. 10 skupaj. Toda noben od njih ni v 
tako kriOčnem stanju in tako pomemben kot je Zemlja. 

Gosia: Zakaj je Zemlja tako pomembna? 

Swaruu: Ker je bližje nam in velikem drugim številnim vrstam, ker je polno njihovih zvezdnih semen in vsi 
moramo poskrbeO za svoje. Tudi iz strateških razlogov - ker je trdnjava negaOvcev. Če bodo Zemljine 
negaOvne sile premagane na Zemlji, bodo osvobojeni tudi vsi drugi planeO v težavah. Drugi planeO so na 
primer le vozlišča Zemlje, Kabala, Mars in Venera. Zemlja je ključni planet! 

Gosia: Misliš v tem kvadrantu? Ker vesolje je zelo veliko! 

Swaruu: Ja, ta kvadrant in problem negaOvne infiltracije. 

Gosia: Lahko prosim razložiš problem negaOvne infiltracije? 



Swaruu: NegaOvne sile pridejo na mirne planete, jih prevzamejo in prevladajo nad domorodnim 
prebivalstvom z lažmi in nadzorom uma, da služijo le sami sebi (Service to self). 

Gosia: Torej je to tudi za njih ključen planet? Zakaj toliko zanimanja za Zemljo z obeh strani? 

Swaruu: Res je. Glejte jo kot sedež negaOvnih sil in tudi zato, ker je v drugih poziOvnih časovnih premicah 
Zemlja tudi sedež federacije. To je poveljstvo negaOvnih sil hkraO in poveljstvo federacije hkraO. 

Gosia: To pa ratalo zanimivo! Misliš, da smo sedež federacije v drugih časovnicah? Torej s tem, ko nam 
pomagate zdaj tukaj, rešujete federacijo v neki drugih časovnicah? 

Swaruu: Točno to pravim. Vse je skoncentrirano tukaj. 

Gosia : In zakaj negaOvne zanima 3D planet? Ali mi govoriš, da so ga oni naredili 3D? 

Swaruu: Mi (federacija) smo jo naredili 3d. NegaOvne sile so le vdrle vanjo, jo predelale in uporabile 3d v 
svojo korist. Nismo je nameravali narediO tako težke. 

Gosia: Vi ste jo naredil 3D? Zelo zanimivo! To temo moram shraniO za pozneje in se podrobneje seznaniO. 
Na splošno se počuOm odlično, da z vami klepetam čeprav sem še vedno v strahu, zakaj nam dajete 
toliko informacij. PočuOm se tako privilegirano in se še kar praskam po glavi :) 

Swaruu: To počnemo, ker je to potrebno. Na te informacije glejte kot na pravo strelivo za spreminjane 
Zemlje. To niso informacije, ampak “Uredba". 

Prevod: Stane B.


